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7 JAAR BURGEMEESTER THIELEMANS (PS) 
In een persartikel zei burgmeester 
Thielemans (PS) dat zijn grootste 
kwaliteit is dat iedereen naar hem 
luistert. Maar wat heeft hij bijvoorbeeld 
te vertellen over de straatprostitutie- 
problematiek?  
 
Meer dan 7 jaar nu is Thielemans 
burgemeester van de Stad Brussel. Al 
die jaren heeft het Comité Alhambra op 
alle mogelijke manieren bij hem 
aangedrongen om oplossingen te 
vinden voor de prostitutieoverlast in 
onze wijk. 
 
Iedereen is het er ondertussen over 
eens dat straatprostitutie niet in een 
woonwi jk  thu ishoort .  En toch 
onderneemt de stad onzettend weinig, 
omdat één persoon blijkbaar nog niet 
helemaal overtuigd is dat we in onze 
buurt echt wel met een probleem zitten. 
 
Of vindt u dat de afgelopen jaren de 
prostitutieoverlast verminderd is?  
 
Burgmeester Thielemans is inderdaad 
een vlotte, aangename prater, maar 
waarom neemt hij zo zelden duidelijke 
s t a n d p u n t e n  i n  o m t r e n t  d e 
prostitutieoverlast in de Alhambra 
buurt? 
 
Wil  de burgemeester van de 
Alhambrawijk een rosse buurt maken – 
een soort Bois de Bologne waar alles 
toegelaten is? Of  wi l  hi j  de 
straatprostitutie weg? Kan het hem 
hoegenaamd iets schelen of is hij echt 
wel zo machteloos zoals hij zo vaak 
beweert?  
 
Andere steden zoals Antwerpen, 
Oostende, Charleroi en Amsterdam 
voeren wel een duidelijke prostitutie-
beleid.  
 
De stad treedt niet doortastend genoeg 
op.  Niemand wordt daar beter van: 
noch de buurtbewoners, noch de 
prostituees, noch de organisaties die 
zich voor de prostituees inzetten. Enkel 
de afwerkhotels  en cr im inele 
organisaties hebben baat bij deze lakse 
aanpak: zij voelen zich heer en 
meester en schuwen geen geweld als 
ze opmerkeningen krijgen op hun 
activiteiten 
 
H e t  C o m i t é  A l h a m b r a  b l i j f t 
onverminderd verder actie voeren want 
onze wijk verdient beter.  
 
Het kan niet dat de straatprostitutie – 
die 15 jaar geleden niet of nauwelijks in 
onze wijk aanwezig was terrein blijft 
winnen.  
 
Wij willen onze wijk terug zoals we die 
vroeger hebben gekend. Wij hopen dat 
u ons daarin blijft steunen. WWW.COMITEALHAMBRA.BE 

Interepellaties van het stads-
bestuur: onze enige manier om nog 
aan informatie te komen 
 

 Op regelmatige tijdstippen wordt 
burgemeester Thielemans en het 
schepencollege geïnterpelleerd: 
 

12 november 2007: interpellatie van 
mevrouw Lemesre (MR) rond de politiek 
van de meerderheid rond de 
s t r a a tp r os t i t u t i eo v e r l as t  i n  d e 
Alhambrawijk. 
 

17 december 2007: interpellatie van het 
Comité Alhambra rond de taks op de 
afwerkhotels. 
 

21 april 2008: interpellatie van Els Ampe 
met betrekking tot de terrasvergunning van 
het protitutiecafé ‘Tropicana’. 
 

Juni 2008: interpellatie van het Comité 
Alhambra rond het mobiliteitsplan voor de 
Alhambrawijk 
 

 Het Comité Alhambra schrijft de 
burgemeester elke maand een brief, en dat 
nu al 2 jaar lang. Totnogtoe hebben we 
geen enkel antwoord gekregen. 
Interpellaties zijn dus de enige manier om 
van de burgemeester nog antwoorden te 
krijgen. 
 

 Alle brieven vindt u op onze site. 

Buurtbewoners filmen de overlast en zetten de 
beelden op YouTube. Alle links naar de filmpjes 
vindt u op www.comitealhambra.be  

Tot voor kort kon café Tropicana tegenover de 
KVS een terras uitbaten, maar dat werd door 
prostituees misbruikt om klanten te ronselen, 
alsook door pooiers om mensen te bedreigen. 
Het veroorzaakte hinder voor de buurtbewoners. 
Na vele klachten, onder druk van het Comité 
Alhambra, na een interpellatie van het 
schepencollege, en na het inkijken van de vele 
politie PV’s werd beslist om dit jaar geen 
terrasvergunning toe te kennen ... 

Het Comité Alhambra bestaat uit een groep vrijwiliigers die sinds 1999 ijveren voor een meer leefbare 
wijk. Wij proberen de verschillende politieke instanties duidelijk te maken dat straatprostititie onmogelijk 
kan in een woonbuurt. Wat wij precies doen - brieven, interpellaties, acties, vergaderingen, 
mobiliteitsplan, petitie, politiecamera’s, enz- vindt u overzichtelijk terug op onze site. U kan ons altijd 
contacteren op comitealhambra@gmail.com  

Met de renovatie van de KVS ging alles 
verbeteren. Met de bouw van het Théâtre 
National ging alles verbeteren. Met de 
heraanleg van de Kaaien ging alles 
verbeteren.  Vandaag staan er meer 
straatprostituees dan ooit tevoren. 
 
Maar geen probleem: met het wijkcontract ‘De 
Kaaien’ (2007-2010) zal alles verbeteren … 
 
Blijkbaar hebben de verschillende (politieke) 
instanties nog altijd niet door dat zelfs indien 
men de voetpaden in marmer heraanlegd, de 
handelaars niet terug zullen komen, er altijd 
mensen moegetergd de wijk zullen verlaten 
en de wijk nooit een bruisende theaterbuurt 
zal worden.  
 
Is de straatprostitutie zo’n prijs echt wel 
waard? 


